



迪迪舞蹈劇場
Dance Theater

迪迪舞蹈劇場 DiDi Dance Theater

藝術總監 Artistic Director :
王麗娟 WANG, Li-Chuan

聯絡人 Contact :
王麗娟 WANG, Li-Chuan

電話 Tel :
+886-6-331-7912, +886-931-795008

E-mail :
clairdidi@hotmail.com

網址 Website :
http://dididance.com.tw

團隊地址 Address :
70163臺南市東區裕文路76號2樓
2F., No.76, Yuwen Rd., East Dist., Tainan City 701,
Taiwan (R.O.C.)

迪迪舞蹈劇場由藝術總監王麗娟，結合南臺灣深富潛力的舞蹈家在1982年成立。活力充沛，風格強烈，充滿創意，在南方現代舞壇獨樹一幟。迪迪極具冒險與實驗、開創及想像精神，作品富藏變化，揉捏了思維、探索的元素，揚棄沉悶單調的表達形式，引領觀眾走進新視界。

DiDi Dance Theater is established by art director WANG, Li-Chuan and talented dancers in southern Taiwan. They are energetic, bold and creative. DiDi is all about being the first and the foremost. The repertoire is far from dull and is filled with deep thoughts and the spirit to explore. Nothing monotonous or boring can be found in this theatre.



《拼圖》，莊榮宏攝（2012）| Puzzle Photo by CHUANG,Rong-Hong



《愛情拼圖-不能沒有你》，莊榮宏攝（2012）
| The Love Puzzle Photo by CHUANG,Rong-Hong



《尚水世花》，莊榮宏攝（2012）| The Most Beautiful Flower of All
Photo by CHUANG,Rong-Hong

多少人盛年時為夢想而拼圖，成家後為下一代而拼圖，臨老時由兒女為我們拼圖。我們擁有一雙為別人拼圖的手，也將成為由人拼圖的圖塊。 -自由時報

Young people try to put the pieces of their dreams together. Married couples try to solve the puzzle for their children. Elders let their children finish up the puzzle for them. People put pieces of jigsaw puzzles together and one day becomes the puzzles themselves. -The Liberty Times, Taiwan

《私房舞》配合戲劇詼諧逗趣手法，探索人生價值與關心周遭。藝術的觀點，取代了油煙的灶熱，色香味俱全，需細細品嚐，才能體會舞作中蘊含深厚的內涵與活潑新穎。 -自由時報

My Special Dance is a comedy that explores the core value of life and expresses a concern for the surrounding. Art is used instead of fire and fuel to cook up a mouth-watering dish that deserves a delicate palate to taste the nuance and vitality. - The Liberty Times, Taiwan

拼圖 (2012)

生命如拼圖，每個人都擁有一副屬於自己的圖塊，並用其人生拼成一張圖。

Puzzle (2012)

Life is like a jigsaw puzzle. Everyone has a picture made from pieces of life.

尚水世花 (2011)

心花偌開人就水，心花偌謝人就頹；美貌如花人人愛，心內開花人人香；尚水世花是心花，尚水世人是你本人。

The Most Beautiful Flower of All (2011)

Smiling and people smile with you, frown and people frown with you. People will love you for your beauty and adore you for your kindness. The most magnificent flower grows inside your heart and the most magnificent person is you with it.



《花園拼圖-我只在乎你》，莊榮宏攝（2012）| The Love Puzzle Photo by CHUANG,Rong-Hong